
KODELJEVO
• Javna razprava o temeljih družbenega

plana naše občine za obdobje od 1981
do 1985

Glede adaptacije in namembnosti gradu Kodeljevo je bilo
nekaj nejasnosti. Krajani bi želeli, da se jim grad ne bi poysem
zaprl. Podprii so predlogTKS naše občine, da bi bil grad delno
preurejen v športni hotel, delno pa v lokale odprtega tipa (trgo-
vina s spominki, možnost organiziranja razstavin kultumihpri-
reditev).

Iz osnutka dogovora o planu naše občine za naslednje srednjeročno
obdobje pa je razbrati, da je ureditev graduodvisna tudiod soinvesti-
torja, saj gostinsko podjetje Figovec investicije saroo ne zmore.

Glede ureditve Tumškovega nabrežja so se krajani strinjali z novim
predlogom TKS, ki tam predvideva otroško igrišče in dve tenfeki igrišči.
Ob sotočju Gruberjevega prekopa in Ljubljanice pa je — kot je ra-
zvidno iz občinskega dogovora — pridobljeno zemljišče za gostinsko-
rekreacijski objekt; investitorja pa še ni.

Največ nejasnosti pa povzroča lokacija mostu prek Gruberjevega
prekopa. Krajani očitno še niso seznanjeni s projektom. Ne ve se, kaj
bo sprostorom, kjer je sedaj Indov,če se bo le-ta preselil. Krajani sona
sestankih predlagali, naj bi most prečkal Gruberjev kanal bliže seda-
njemu mostu pri Črevami. Tako bi park ostal nedotaknjen. V občin-
skem osnutku pa dvoma o uporabi prostora, kjer zdaj stoji Indov, ni:
tam poteka že večkiat omenjena štiripasovnica. Iz dokumentacije je
razvidno, da je bilo soglasje za tako vahanto mostu dano že l. 1977.
Zato bi bilo treba krajane na zboru seznaniti z lokacijo mostu.
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